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Zapisnik	  	  izredne	  seje	  skupščine	  Surf	  in	  sup	  zveze	  Slovenije	  z	  dne	  19.10.2016	  
	  
Pred	  začetkom	  smo	  preverili	  sklepčnost	  	  
Predsednik	  skupščine:	  Klemen	  Šurk	  
Zapisnikar:	  Iris	  Učakar	  	  
	  
Na	  skupščini	  so	  prisotni	  :	  
ŠD	  Ujusansa:	  Klemen	  Šurk,	  Marko	  Odič	  
ŠD	  Bananaway	  :	  Marko	  Jerman	  	  
ŠD	  Tiki	  team	  :	  Rok	  Vettorazzi,	  Dušan	  Reja	  
ŠD	  Ujemi	  ravnotežje	  :	  Iris	  Učakar	  	  
ŠD	  Zoo	  station	  :	  Miro	  Škorjanc	  
ŠD	  Amfibija	  :	  Žiga	  Tomc	  
ŠD	  Keka:	  Rok	  Puvar	  
ŠD	  Adventures	  Laško:	  Aleksander	  Stopinšek	  	  
	  
Niso	  prisotni	  :	  
ŠD	  Tribu	  
ŠD	  Manawai	  
ŠD	  KKSK	  Novo	  mesto	  
ŠD	  SUP	  Slovenija	  
ŠD	  SUP	  Klub	  
	  
SKLEP:	  Ugotovljeno	  je	  bilo	  da	  je	  prisotnih	  več	  kot	  polovica	  članov,	  zato	  je	  skupščina	  sklepčna!	  
	  
Predlagan	  dnevni	  red	  :	  
	  

1.   Izvolitev	  novega	  podpredsednika	  	  
2.   Delitev	  sredstev	  
3.   Plan	  dela	  
4.   Razno	  	  

	  
	  
1.)Izvolitev	  podpredsednika	  
	  
ŠD	  ZOO	  station	  predlaga	  kandidat	  	  Rok-‐a	  Puvar	  	  
	  
SKLEP	  :	  Skupščina	  soglasno	  potrdi	  kandidata,	  Rok	  Puvar	  je	  potrjen	  na	  mesto	  podpredsednika	  	  
	  
Ker	  je	  bil	  Rok	  Puvar	  do	  sedaj	  v	  Izvršnem	  odboru,	  predlaga,	  da	  mesto	  v	  Izvršnem	  odboru	  prevzame	  
Miro	  Škorjanc	  	  	  
	  
SKLEP:	  Skupščina	  soglasno	  potrdi	  kandidata	  :	  Miro	  Škorjanc	  je	  potrjen	  za	  člana	  izvršnega	  odbora	  	  
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2.)Delitev	  sredstev	  	  
	  	  
Plan	  za	  delitev	  sredstev	  je	  predlagal	  Žiga	  Tomc	  in	  je	  naslednja	  :	  	  
Sredstva	  pridobljena	  preko	  razpisov:	  
Preostali	  znesek,	  ki	  ostane	  po	  plačilu	  fiksnih	  letnih	  stroškov	  (	  članarin..,	  itd)	  se	  deli	  s	  številom	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
vseh	  klubov	  v	  zvezi,	  vsaka	  izmed	  sekcij	  prejme	  znesek	  ,	  glede	  na	  št.	  Klubov	  v	  sekciji.	  Kot	  varnostna	  
varovalka	  velja,	  da	  klubi	  ki	  štejejo	  v	  kvoto	  delitev	  sredstev	  delujejo	  v	  okviru	  zveze	  vsaj	  eno	  leto,	  ter	  
imajo	  poravnane	  pretekle	  in	  tekoče	  članarine.	  
Sredstva	  pridobljena	  s	  strain	  članarin:	  
Fiksni	  stroški	  se	  delijo	  po	  enakem	  principukot	  sredstva	  pridobljena	  s	  strain	  razpisov,	  torej	  celotni	  
fiksni	  stroški	  deljeno	  s	  številom	  klubov.	  Sekcija	  ki	  ima	  več	  klubov,	  prevzame	  več	  fiksnih	  stroškov.	  
Namensko	  pridobljena	  sredstva	  (	  sponzorstva,	  donacije)se	  porabijo	  izključno	  za	  delovanje	  sekcije	  ,	  ki	  
jih	  je	  pridobila.	  
	  
SKLEP	  :	  Skupščina	  soglasno	  potrdi	  delitev	  sredstev	  	  
	  
	  
3.)Plan	  dela	  	  
	  
Plan	  dela	  za	  leto	  2017	  skupaj	  s	  finančnim	  planom	  je	  bil	  poslan	  na	  E-‐	  naslove	  vseh	  društev.	  
	  
SKLEP:	  Skupščina	  plan	  soglasno	  potrdi,	  rok	  za	  morebitne	  pripombe	  je	  7.11.	  V	  primeru	  da	  bodo	  
pripombe,	  bodo	  morebitne	  spremembe	  potrjene	  z	  dopisno	  skupščino.	  

	  

4.)Razno	  
	  
	  Aleksander	  Stopinšek	  postavi	  dve	  vprašanji	  :	  

1.   zakaj	  je	  bil	  odstavljen	  s	  sodniške	  funkcije	  	  
2.   kako	  je	  s	  funkcijo	  Boštjana	  Gomboca	  v	  izobraževalni	  komisiji	  	  

SKLEP:	  	  Odgovor	  na	  vprašanje	  o	  odstavitvi	  Aleksandra	  s	  sodniške	  funkcije	  mu	  bo	  Rok	  Puvar	  dal	  
do	  25.1.2017,	  po	  pregledu	  zapisnikov.	  
Boštjan	  Gomboc	  je	  bil	  potrjen	  v	  izobraževalno	  komisijo	  z	  sklepom	  IO	  
	  
3.   Rok	  Vettorazzi	  izpostavi,	  da	  Marko	  Notar	  (	  selektor	  reprezentance	  )	  ruši	  ugled	  zveze	  z	  

objavami	  na	  Facebook-‐u	  in	  predlaga	  da	  ga	  disciplinska	  komisija	  opomni.	  

	  	  	  	  	  	  	  SKLEP:	  Rok	  Vettorazzi	  lahko	  poda	  predlog	  za	  disciplinsko	  komisijo	  
	  	  	  	  	  	  	  	  Rok	  Puvar	  predlaga	  da	  se	  zunanje	  negativne	  vplive	  ignorira	  ter	  da	  moramo	  najprej	  rešit	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
notranje	  probleme.	  

	  
	  
Zapisnikar	  :	  Iris	  Učakar	  	  
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Priloga	  1	  	  
	  
Pripombe	  na	  zapisnik	  :	  Aleksander	  Stopinšek	  (	  ŠD	  Adventures	  Laško	  )	  	  
	  
	  

Lep  pozdrav!	  
  
Želim  določene  popravke  zapisnika!    Naj  bo  tako  kot  je  bilo...  
  
  
  
  
4.)Razno 
	  	  
	  Aleksander	  Stopinšek	  postavi	  dve	  vprašanji	  :	  

1.       zakaj  je  bil  odstavljen  s  sodniške  funkcije  

2.       kako  je  s  funkcijo  Boštjana  Gomboca  v  izobraževalni  komisiji  

  

2.  (vprašanje  je  bilo  zastavljeno  takole):  Zakaj  Boštjan  Gombač  ni  vpisan  na  internetni  strani..  

1.1.1.	  	  	  	  	  	  SUP	  SEKCIJA  

    

STROKOVNI  SVET  ZA  SUPANJE  IN  TEKMOVALNI  DEL  

Rok  Puvar,  Grega  Strnad,  Tomaž  Jensterle  

UČITELJSKA  KOMISIJA  

Iris  Učakar,    Špela  Zupan,  Matija  Pivk,  Nataša  Tominšek,  Damjan  Možina,  Rok  Vettorazzi  

SODNIŠKA  KOMISIJA  

Miro  Škorjanc      

  

Odgovor  je  bil  da  je  bil  Boštjan  sprejet  s  sklepom  IO  vedar  pa  da  ga  ni  več!    

Ko  sem  vprašal  zakaj  ga  ni  več  ste  mi  odgovorili,  da  je  imel  pri  učiteljski  komisiji  dolžnost  napisati  učno  
gradivo.    

Dotičnega  ni  napisal  in  da  se  ni  sploh  več  javil  na  telefon.  
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SKLEP:	  	  Odgovor	  na	  vprašanje	  o	  odstavitvi	  Aleksandra	  s	  sodniške	  funkcije	  mu	  bo	  Rok	  Puvar	  dal	  
do	  25.1.2017,	  po	  pregledu	  zapisnikov. 
Boštjan	  Gomboc	  je	  bil	  potrjen	  v	  izobraževalno	  komisijo	  z	  sklepom	  IO	  
	  	  

3.       Rok  Vettorazzi  izpostavi,  da  Marko  Notar  (  selektor  reprezentance  )  ruši  ugled  zveze  z  objavami  na  
Facebook-u  in  predlaga  da  ga  disciplinska  komisija  opomni.  

Moj  dodatek:  

Predlogu  Roka  Vettorazzia  sem  nasprotoval  in  povedal  da  kaj  kdo  piše  na  privatni  strani  FB.  Nas  res  ne  
more  in  ne  sme  zanimat  v  smislu  neodobravanja  napisanega..  Kaj  gospod  Notar  objavlja  na  FB  strani  
nikakor  ne  more  biti  kakršen  koli  povod  za  disciplinsko  komisijo...  

Prav  tako  je  Žiga  Tomc	  v	  zagovor	  javno	  pozval	  Roka	  V.	  da	  naj	  "umiri	  konje"...  

	    

  

	  	  	  	  	  	  	  SKLEP:	  Rok	  Vettorazzi	  lahko	  poda	  predlog	  za	  disciplinsko	  komisijo 
	  	  	  	  	  	  	  	  Rok	  Puvar	  predlaga	  da	  se	  zunanje	  negativne	  vplive	  ignorira	  ter	  da	  moramo	  najprej	  
rešit	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  notranje	  probleme.	  	  
	  

Zapisnikar  :  Iris  Učakar    

  
  
  
  
  
  
  
                                                                                                                                                                                                  Spremembe  predlagal:  Aleksander  Stopinšek  
  
  
  
 

	  
	  
	  

	  


